



SEVERIN • WENDELER

# JAAP VLEGENTHART

ADVERTISING PEOPLE MOTION

Severin Wendeler  
Gasstrasse 4  
D-22761 Hamburg

+49 40 800 80 99 99  
office@severinwendeler.com  
www.severinwendeler.com







WAR.

SUITE702.COM



LOVE.



LOVE.





SEVERIN • WENDELER



Jaap Vliegenthart







SEVERIN • WENDELER

Jaap Vliegenthart







SEVERIN • WENDELER



Jaap Vliegenthart



SEVERIN • WENDELER

Jaap Vliegenthart



SEVERIN • WENDELER

Jaap Vliegenthart





SEVERIN • WENDELER



Jaap Vliegthart







SEVERIN • WENDELER



Jaap Vliegenthart



SEVERIN • WENDELER



Jaap Vliegenthart







## JAAP VLIAGENTHART



## Bio

Jaap is known for his riveting, brain-teasing photographs. Like a chameleon, Jaap know's how to adjust to every situation. Whether he is flying in a helicopter to capture shots for professional skateboarder Shaun White's video game or promoting a higher education for the Hogeschool Van Amsterdam, Jaap's humor and enthusiasm is reflected in his work. And each of his images is certain to call for a double take.

When not working on stellar ad campaigns for huge clients like Heineken and Statoil, Jaap keeps himself busy with his personal work. His latest project, And Then it Hit Me, recreates events from his own life with an imaginative twist.

Throughout the years Jaap has won several national and international awards with both his personal and commercial work.

*Jaap ist bekannt für seine fesselnden, kniffligen Fotografien. Wie ein Chamäleon versteht es Jaap, sich auf jede Situation einzustellen. Ob er in einem Hubschrauber fliegt, um Aufnahmen für das Videospiel des Profi-Skateboarders Shaun White zu machen, oder ob er für eine höhere Ausbildung an der Hogeschool Van Amsterdam wirbt, Jaaps Humor und Enthusiasmus spiegeln sich in seiner Arbeit wider. Und jedes seiner Bilder wird mit Sicherheit eine doppelte Aufnahme erfordern.*

*Wenn er nicht gerade an herausragenden Werbekampagnen für Großkunden wie Heineken und Statoil arbeitet, ist Jaap mit seiner persönlichen Arbeit beschäftigt. Sein neuestes Projekt, And Then it Hit Me, stellt Ereignisse aus seinem eigenen Leben mit einer phantasievollen Wendung nach.*

*Im Laufe der Jahre hat Jaap sowohl mit seiner persönlichen als auch mit seiner kommerziellen Arbeit mehrere nationale und internationale Preise gewonnen.*

## Clients

HEINEKEN STATOIL PANASONIC BMW SWISS AIR CITROEN VISA OENOBIOL LEXWARE RADIO 538  
HISTOR RICKSOVERHEID RSM GIVE A NIGHT CAMPINA SUITE702 BIJENKORF PHILLIPS ROCHE  
UBISOFT ALBERT HEIJN SCOOTERCITY UNICEF FORSTEO ETOS GABETTI SAMSUNG PEUGEOT  
VODAFONE MCDONALDS SHELL PINK RIBBON OPTIMEL ADIDAS BNP PARIBAS ING HOYA  
MAZDA IKEA SONY METRO



SEVERIN • WENDELER

Severin Wendeler  
Gasstrasse 4  
D-22761 Hamburg

+49 40 800 80 99 99  
office@severinwendeler.com  
www.severinwendeler.com